
IEEE PDF eXpress 

大家好，IEEE PDF eXpress 的网站（https://ieee-pdf-express.org/）

已经开放，大家可以在这个网站注册账户，上传最终版论文，检测论

文是否与 IEEE Xplore 兼容。请按照网站提示操作，以下是 4 点重要

说明。 

1 创建账户时，Conference ID 为 53554X； 

 
2 一个 Paper ID 转 20 个源文件并检查 10 个 PDF 文件，请大家

确定论文格式无误之后上传； 

3 论文一旦手动修改之后是需要重新上传检查； 

4 使用 IEEE PDF eXpress® 后，请在 2021 年 12 月 3 日之前提

交与 IEEE Xplore 兼容的 PDF 格式论文。（既要在该网站上传，也要

在 CIYCEE2021 的论文提交系统中重新上传最终版）。 

IEEE eCopyright 

1 在会议网站的论文提交处操作 IEEE Copyrights。 

 

2 论文提交人的邮箱会收到邮件，附有电子版权转让协议，如下图。  



 

Notice 

在完成上述两项之后，请把与 IEEE Xplore 兼容的 PDF 格式论文与

电子版权协议打包压缩，在论文提交系统 final paper 处上传。 

 

 

IEEE PDF eXpress 

Hello everyone, the IEEE PDF eXpress website (https://ieee-pdf-express.org/) has 

been opened. You can register an account on this website, upload the final version of 

the paper, and check whether the paper is compatible with IEEE Xplore. Please follow 

the instructions on the website. The following are four important instructions. 

(1) When you create an account, the Conference ID is 53554X; 

 
(2) One Paper ID transfers 20 source files and checks 10 PDF files. Please confirm 

the format of the paper before uploading; 

(3) Once the paper is manually modified, it needs to be re-uploaded and checked; 

(4) After using IEEE PDF eXpress®, please submit a paper in PDF format 

compatible with IEEE Xplore by December 3, 2021. (Not only must it be uploaded on 

this website, but also the final version must be re-uploaded in the CIYCEE2021 paper 

submission system). 



IEEE eCopyright 

(1) Operate IEEE Copyrights in the paper submission module on the conference 

website. 

 

(2) The paper submitter’s mailbox will receive an email with an electronic copyright 

transfer agreement.  

 

Notice 

After completing the above two items, please pack and compress the paper in PDF 

format compatible with IEEE Xplore and the electronic copyright agreement, and 

upload it to the final paper of the paper submission system by December 3, 2021. 
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